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A funkcionalitás és az anyagi megfontoltság voltak többek közt azok a döntő tényezők, amiért a
régi hangulatot idéző öntöttvas lámpák helyett galvanizált fémoszlop és takarékos izzók kerültek
a Patkóba.

  

A Márton Áron tér felújítása két hónapja kezdődött  – akkor portálunk arról értesült, hogy a tér
burkolatát újítják fel és a patkót formáló düledező fal jobb szárát erősítik meg. A felújításról és a
közben fellépő változásokról
folyamatosan beszámoltunk
, mert utólagos változtatásból jutott bőven.

  

Kérdés volt a a tér bal oldalán húzódó fák kivágása  vagy megtartása, de közben vízvezeték
et is cseréltek
a földben, 
ásatásokat végeztek
a régészek, útba épített, festést nem igénylő 
átjárókat kapott a tér
, felújítják a 
kopjafákat
, föld alá kerültek a 
villanyvezetékek.

  

Az újabb tervekben már úgy szerepelt, hogy a tér világítását kovácsoltvas vagy azt imitáló, a
régi városközpont arculatához illő, század elei utcai lámpások kerülnek a mostani vasbeton
oszlopok helyére.

  Így döntött a bizottság
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Az Electrica Rt. munkatársai nemrég el is távolították a régi villanyoszlopokat, amelyek helyére
a várttal ellentétben egyszerű, galvanizált fémoszlopokat állítottak. Érdeklődésünkre, hogy mi
lett a beígért, a régi Udvarhely-képbe illő lámpákkal, Bálint Attila sajtószóvivő
elmondta, hogy a végső kivitelezésnél 
a bizottság ezt a döntést hozta.

  

Tudni kell, hogy a Patkóban történő felújítási munkálatokat egy bizottság felügyeli, amely a
városháza szakembereiből, illetve külsősős szakemberekből áll. A bizottság több szempont
alapján döntött a jelenlegi oszlopok és lámpatestek mellett, amelyekből a funkcionalitást és az
anyagi szempontokat
emelte ki Bálint.

  Ezek maradtak meg a körforgalomból
  

Bár a szóvivőnek nem állt módjában közölni a bizottságban szereplők névsorát,
szerkesztőségünk tudomása szerint a tér bebútorozására Kubanek László designert kérte fel a
hivatal. Kubanek megkérdezésünkre elmondta, hogy túlzás azt állítani, hogy a bizottság tagja
lenne, de valóban nemrég a polgármesteri hivataltól megkeresték, és felkérték, hogy 
tervezze meg a tér bebútorozását.

  

„Amikor felkértek a térbútorozás megtervezésére, akkor a most felszerelt villanyoszlopok és
izzókészlet már kész tényként volt velem közölve. Javasoltam, hogy az oszlopok legyenek
mattfeketék, ugyanis a többi bútorzat fémrésze is fekete. Úgy nézett ki, hogy ez megoldható, de
végül mégsem történt meg.

  

Azt a tájékoztatást kaptam, hogy ezek az oszlopok már megvoltak, a körforgalom készítésekor
maradtak meg. Végső tűzoltásként javasoltam a lámpaburák szürkére festését, amire ígéretet is
tettek, de nemrég szembesültem, hogy azok is eredeti színükben, kéken kerültek fel. ".

  

Minden valószínűséggel a téren megkezdett munkálatok a hónap végén befejeződnek s
egyelőre ezek az oszlopok és lámpatestek maradnak, tájékoztatott Bálint, de a munkálatokat
kezdeményező polgármesteri hivatalnak továbbra is az a célja, hogy egy felújított, az
udvarhelyieknek tetsző teret tudjon átadni.
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A sajtószóvivő közölte, hogy még tartanak a munkálatok, folyamatosan vannak új ötletek,
tervek, amikből van, ami megvalósul és van, ami terv szintjén marad, ezért nem beszélhetünk
végső kinézetelről, csak a jelenlegi állapotokról.
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